Veoneer 供应商商业行为与道德标准—供应商确认函



. 1	١.	\rightarrow	11.
	П	∇	片口
1	Ι΄	X	껪

英文版本优先于任何其他翻译版本。							
Veoneer 供应商商业行为与道德规范标准 ——供应商确认函							
我们供应商名称:							
我们确认,无论现在还是将来,我们涉及与 Veoneer 开展业务的所有员工都将遵守 《Veoneer 供应商商业行为与道德标准》。							
我们了解, 《Veoneer 供应商商业行为与道德标准》 中的要求会立即生效,并确认我们有意遵守这些要求。							
请披露贵公司与 Veoneer 现有员工之间的任何/所有家庭关系。							
姓	名	Veoneer 设施	职位	家庭关系			
日期:							
N. Aleman I. de report of							

Veoneer Business Conduct and Ethics for Suppliers



- Supplier Acknowledgement Letter

English Version

English version prevail upon any other translations.							
Veoneer Standard of Business Conduct and Ethics for Suppliers - Supplier Acknowledgement Letter							
We Supplier Name: ·· acknowledge we have (available at https://w We understand that al Suppliers are mandat	accessed & reviewer www.veoneer.com/en II the requirements sp	d the Veoneer Busin /governance). pelled out in the Veo	ess Conduct & Ethics	s for Suppliers			
We confirm that all of our present and future employees that are involved in our business with Veoneer will abide by Veoneer Business Conduct & Ethics for Suppliers .							
We understand that the Veoneer Business Conduct & Ethics for Suppliers requirements take immediate effect and confirm our intention to comply accordingly.							
Please disclose any/all family relationships that your company may have with current employees of Veoneer.							
First Name	Last Name	Veoneer Facility	Job Title	Family Relationship			
Date:							
Cumpliar signature	······.						
Supplier signature Supplier signature							